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Protokół Nr 9/2007
z  posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska

Rady Miasta Krakowa
odbytego 23 kwietnia  2007 r.

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Grzegorz Stawowy -  Przewodniczący
Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  udział wzięli członkowie Komisji
wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu, Wiesław Starowicz – Zastępca
Prezydenta Miasta, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego,
Stanisława Górska – Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki, Małgorzata Mrugała –
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska,  Małgorzata Okarmus –
Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu oraz inni zaproszeni goście. Lista obecności gości
stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Przewodniczący Komisji o godz.15.30 po stwierdzeniu quorum, otworzył posiedzenie
Komisji witając członków Komisji oraz gości.

Kajetan d`Obyrn zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku posiedzenia
informacji dotyczącej uchylenia uchwały w sprawie utworzenia parku kulturowego pod
nazwą „Zwierzyniecki Park Kulturowy”. Ustalono, że temat ten będzie rozpatrywany jako
pkt.5a.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Ocena wykonania budżetu Miasta Krakowa za 2006 rok w zakresie merytorycznego
  działania Komisji.
2.Przedstawienie zwycięskiego projektu na  zagospodarowanie  przestrzenne terenów byłego
  obozu  Płaszów  w   Krakowie.
3.Informacja na temat zieleni, wycinek, dewastacji drzew oraz zniszczeń po zimowym
   soleniu.
4.Informacja Prezydenta Miasta na temat zaawansowania prac przy aktualizacji studium
  uwarunkowań Miasta Krakowa oraz przedstawienie harmonogramu.
5.Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały RMK nr CXIX/1282/06
  z 25   października 2006 r.   w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
  zagospodarowania   przestrzennego obszaru „Sudół Dominikański” w  rejonie  ul.
  Słoneckiego (projekt Komisji).
a).informacja w sprawie uchylenia uchwały w sprawie utworzenia parku kulturowego
Zwierzynieckiego Parku Kulturowego.
6.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) uchwalenia miejscowego planu   zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Krzemionki''
  (druk nr 143),
b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Tyniec-Południe'' (druk nr 174),
c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Wróżenice'' (druk nr 175),
d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru  ''Kościelniki''(druk nr 176),
e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Tyniec Osiedle''  (druk nr 177),
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f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Tyniec-Wschód'' (druk nr 178),
g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Tyniec-Węzeł Sidzina'' (druk nr 179).
7.Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
8.Oświadczenia i komunikaty.

Ad.1
 Ocena wykonania budżetu Miasta Krakowa za 2006 rok w zakresie merytorycznego
 działania Komisji.

Po krótkiej  dyskusji w której udział wzięli: Kajetan d`Obyrn, Grzegorz Stawowy, Stanisława
Górska – Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki Komisja w głosowaniu 4 głosami za,
przy 1 przeciw, 3 wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu
miasta Krakowa za 2006 rok w zakresie merytorycznego działania Komisji. (Opinia Nr
34/07 z 23 kwietnia 2007r.)

Ad.2
Przedstawienie zwycięskiego projektu na  zagospodarowanie  przestrzenne terenów byłego
  obozu  Płaszów  w   Krakowie.

Informację na temat zagospodarowania terenów byłego obozu Płaszów przedstawił Borysław
Czarakciew – Przewodniczący Rady Małopolskiej Okręgowej Izby Architektów.

Ad.3
Informacja na temat zieleni, wycinek, dewastacji drzew oraz zniszczeń po zimowym    soleniu.

Informację przedstawiła Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej
i Ochrony Środowiska. Informacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.
W dyskusji udział wzięli: Paweł Bystrowski, Stanisław Rachwał, Małgorzata Mrugała,
Grzegorz Stawowy, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego,
Bartłomiej Grabowski – radny dzielnicy IX.

Ad.4
Informacja Prezydenta Miasta na temat zaawansowania prac przy aktualizacji studium
  uwarunkowań Miasta Krakowa oraz przedstawienie harmonogramu.

Informację przedstawiła Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego.
W dyskusji udział wzięli: Jan Okoński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Rozwoju
Przedsiębiorczości, Kajetan d`Obyrn, Stanisław Rachwał.
W głosowaniu 11 głosami za – (jednomyślnie) Komisja wystąpiła z wnioskiem do Prezydenta
Miasta o przedłożenie Radzie Miasta harmonogramu prac „Aktualizacji studium
uwarunkowań Miasta Krakowa” z podaniem zakresu zmian, terminów i odpowiedzialności
osób za jego aktualizację (zmiany). (Wniosek Nr 8/07 z 23 kwietnia 2007r.)

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały RMK nr CXIX/1282/06
  z 25   października 2006 r.   w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
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  zagospodarowania   przestrzennego obszaru „Sudół Dominikański” w  rejonie  ul.
  Słoneckiego (projekt Komisji).

Adam Barański - przedstawiciel Biuro Planowania Przestrzennego przedstawił informację na
temat korekty  projektu uchwały dotyczącej zmiany granic planu miejscowego „Sudół
Dominikański”.   

a)informacja w sprawie uchylenia uchwały w sprawie Zwierzynieckiego Parku Kulturowego.

Kajetan d`Obyrn zaproponował wystąpić z wnioskiem do Prezydenta Miasta o  ponowne
przygotowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia parku kulturowego pod nazwą
„Zwierzyniecki Park Kulturowy”.
W obecności 11 członków Komisji  w głosowaniu 11 głosami za (jednomyślnie) powyższy
wniosek został przyjęty. (Wniosek Nr 9/07 z 23 kwietnia 2007r.)

Ad.6
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) uchwalenia miejscowego planu   zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Krzemionki''
  (druk nr 143),

Grzegorz Stawowy przedstawił poprawki do projektu uchwały według druku nr 143.
Poprawka nr 1
w § 38 w ustępie 4 dodaje się w pkt. 4 po średniku słowa w brzmieniu: „dopuszcza się
budowę kolumbariów o wysokości nieprzekraczającej 2,5 metra”;
W głosowaniu 11 głosami za, przy 1 przeciw, 0 wstrzymujących się poprawka została
przyjęta.
Poprawka nr 2
W § 42 wprowadza się ustęp 7 „Wprowadza się zakaz nowej zabudowy z wyjątkiem
przebudowy już istniejącej z dostosowaniem do przeznaczenia podstawowego i
dopuszczalnego”.
W głosowaniu 10 głosami za ww. poprawka została wycofana.
Poprawka nr 3
w § 42 w ustępie 4 dodaje się pkt.3 w brzmieniu: „usługi kawiarniane zlokalizowane
w budynkach”,
12 głosami za (jednomyślnie) poprawka została przyjęta.
Poprawka nr 4
w § 34 w ustępie 4 w pkt 3 dodaje się po wyrazie „parkingów” wyrazy „z wyjątkiem terenu
ZP7, w którym dopuszcza się do 10 stanowisk parkingowych dla samochodów osobowych w
zieleni z wjazdem od ulicy Stoigniewa”,
W głosowaniu 11 głosami za, przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się poprawka została
przyjęta.
Poprawka nr 5
w § 52 w ustępie 1 wykreśla się „KDX3 i KDX4 (ul. Maryewskiego)”
Dodaje się w § 50 w ustępie 1 pkt. 4 na końcu zdania „KDD4 i KDD5 (ul. Maryewskiego)”.
W głosowaniu 7 głosami za, przy 2 przeciw, 3 wstrzymujących się poprawka została przyjęta.
Poprawka nr 6
w załączniku Nr 3 do uchwały wprowadza się następujące zmiany:
1) w punkcie „11. Uwaga Nr 15” zmienia się sentencję: „Uwaga pozostaje nieuwzględniona”
na sentencję: „uwaga zostaje uwzględniona”.
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2) treść „Wyjaśnienia” otrzymuje brzmienie:
„W związku z przyjętą poprawką nr 4, Rada Miasta Krakowa postanawia zmienić
rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Krakowa. Sposób uwzględnienia uwagi wynikający
z poprawki, umożliwiający lokalizację do 10 stanowisk dla samochodów osobowych w
zieleni, z wjazdem od ulicy Stoigniewa, pozwala na utrzymanie zieleni w terenie ZP7, tak aby
zapewnić pewien dystans od terenu ciągu pieszego KX, a tym samym – od terenu ZP2,
stanowiącego część terenu byłego obozu koncentracyjnego objętego wpisem do rejestru
zabytków”.
9 głosami za, przy 0 przeciw 2 wstrzymujących się poprawka została przyjęta.
Następnie Komisja  w obecności 12 członków Komisji, w głosowaniu 10 głosami za, przy
1 przeciw, 1 wstrzymującym się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz
z przyjętymi poprawkami  (Opinia nr 35/07 z 23 kwietnia 2007r.)

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Tyniec-Południe'' (druk nr 174),

Wobec braku głosów w dyskusji Komisja 12 głosami za (jednomyślnie) pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Tyniec-Południe''  - druk nr 174
(Opinia nr 36/07 z 23 kwietnia 2007r.)

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Wróżenice'' (druk nr 175),

W głosowaniu 12 głosami za (jednomyślnie) Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały według druku nr 175 (Opinia Nr 37/07 z 23 kwietnia 2007r.)

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru  ''Kościelniki''(druk nr 176),

Komisja w głosowaniu 12 głosami za (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obszaru  ''Kościelniki'' - druk nr 176
(Opinia Nr 38/07 z 23 kwietnia 2007r.)

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Tyniec Osiedle''  (druk nr 177),

Wobec braku głosów w dyskusji Komisja jednomyślnie 12 głosami za pozytywnie
zaopiniowała  ww. projekt uchwały (Opinia Nr 39/07 z 23 kwietnia 2007r.)

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Tyniec-Wschód'' (druk nr 178),

12 głosami za (jednomyślnie) Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru ''Tyniec-Wschód''  - druk nr 178 (Opinia Nr 40/07 z 23
kwietnia 2007r.)
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g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Tyniec-Węzeł Sidzina'' (druk nr 179).

Wobec braku głosów w dyskusji Komisja 12 głosami za (jednomyślnie) pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały (Opinia Nr 41/07 z 23 kwietnia 2007r.)

Ad.7
Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.

Nie przedstawiono żadnych spraw bieżących.

Ad.8
Oświadczenia i komunikaty.

Brak       

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie
19.05 zamknął posiedzenie Komisji.

  Grzegorz Stawowy

          Przewodniczący Komisji

Protokołowała:

B.Czepiec


